
Protokoll 2022-08-31                
 

Södra Lapplands Gymnasieförbund    

Tid:  2022-08-31 9.00-12.00 (avslutades kl.11.00) 

Plats: Direktionsmöte på distans     

 

Kallade och närvarande (överstruket ej närvarande) 

 

Vilhelmina kommun  

Ordinarie 

Viveka Abramsson, S  

Annika Andersson, C 

Jonny Kärkkäinen, KD Avvek 10.15 

Helen Johansson, S 

 

Ersättare 

Birgitta Ohlsson, S ersätter för Helen Johansson 

Mona Malmbo, C 

Inez Abrahamzon, Fi 

 

Storumans kommun 

Ordinarie 

Anders Persson (C) 

Per-Daniel Liljegren (KD) 

Peter Åberg (S) 

Karin Malmfjord (S) 

  

Ersättare 

Hans-Peter Carlsson (L) 

Bo-Anders Johansson (S) 

Emilia Ronnhed (V) 

Veronika Håkansson (M) 

 

Övriga 

Eva Flodin Förbundschef 

Marie Mattsson 
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Protokoll 2022-08-31                
 

Mötet startade med information av Christer Staaf och Niklas Vilhelmsson nuläget 

gällande det ekonomiska läget.  

 

1. Upprop och val av justeringsperson för dagens sammanträde.  
Beslut: Till justerare valdes Viveka Abramsson 
 

2. Fastställande av dagordning  
Beslut: dagordningen fastställdes 
 

3. Information 
- Rektor 
- Information organisation och lägesrapport verksamheter 

            - Dimensionering gymnasieskola- konsekvenser och förarbete 
            - Förstelärare- hantering och plan  

- Policys och avtal utifrån inrangeringsavtal- hantering och tidsplan.  

- Påbörjade projekt som fortlöper 

- Inlandsmässan  

- Arbetsmiljöpolicy  

- Klagomålshanteringsrutin (Bilaga 1) 

- Registrering IVO  

 

            Beslut: Att notera informationen 

   

4. Ekonomi 
När det gäller den praktiska hanteringen av budget 22 och 23 finns behov av 
att klarlägga hur stadgarna ska tillämpas. Den månadsrapport som lämnats in 
för Malgomajskolan avseende juli -22 påvisar underskott i relation till 
periodiserad budget. Delårsredovisning inväntas 9/9. KFM Vilhelmina har 
beslutat att bevilja utbildningsnämndens prioritering gällande fler elever 
procentuellt på yrkesprogram summa 4 100 000. Detta täcker inte hela det 
behov som Malgomajskolan beskrivit för att bedriva verksamhet i nuvarande 
omfattning 2023. 
 
  
 
Beslut: 
-Att uppdra till förbundschef att förtydliga tillämpning av stadgar, med avseende på 
hantering av kostnadsfördelning i budget 22/23.  

 
 -Att uppdra till förbundschef att analysera och sammanställa delårsredovisningen 
samt konsekvenser och kostnadsutveckling för Malgomajskolan till direktionen 
gällande prognosen 2022.  

 
 - Att uppdra till förbundschef att bereda konsekvenser av budget 2023.  

 
- Att ovanstående uppdrag ska redovisas till direktionsmötet 221007. 
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5. Mötesplan  
Beslut: Att fastslå mötesdatum enligt reviderat förslag. 

 

15/9  Beredningsmöte  

            20/9  AU kl.9-11 
            7/10  Direktionsmötet kl. 9-15 (lunch 12–13) 
            24/11 Beredningsmöte  
            1/12 AU kl.14-15 
            14/12 Direktionsmöte kl.9–12  

  
 

6. Revidering av delegationsordning.  

Beslut:  

-Att revidera delegationsordning avseende punkten ekonomi och upphandlingsfrågor 

punkt 3 enligt förslag. 
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Mötet startade med information av Christer Staaf och Niklas Vilhelmsson nuläget 


gällande det ekonomiska läget.  


 


1. Upprop och val av justeringsperson för dagens sammanträde.  
Beslut: Till justerare valdes Viveka Abramsson 
 


2. Fastställande av dagordning  
Beslut: dagordningen fastställdes 
 


3. Information 
- Rektor 
- Information organisation och lägesrapport verksamheter 


            - Dimensionering gymnasieskola- konsekvenser och förarbete 
            - Förstelärare- hantering och plan  


- Policys och avtal utifrån inrangeringsavtal- hantering och tidsplan.  


- Påbörjade projekt som fortlöper 


- Inlandsmässan  


- Arbetsmiljöpolicy  


- Klagomålshanteringsrutin (Bilaga 1) 


- Registrering IVO  


 


            Beslut: Att notera informationen 


   


4. Ekonomi 
När det gäller den praktiska hanteringen av budget 22 och 23 finns behov av 
att klarlägga hur stadgarna ska tillämpas. Den månadsrapport som lämnats in 
för Malgomajskolan avseende juli -22 påvisar underskott i relation till 
periodiserad budget. Delårsredovisning inväntas 9/9. KFM Vilhelmina har 
beslutat att bevilja utbildningsnämndens prioritering gällande fler elever 
procentuellt på yrkesprogram summa 4 100 000. Detta täcker inte hela det 
behov som Malgomajskolan beskrivit för att bedriva verksamhet i nuvarande 
omfattning 2023. 
 
  
 
Beslut: 
-Att uppdra till förbundschef att förtydliga tillämpning av stadgar, med avseende på 
hantering av kostnadsfördelning i budget 22/23.  


 
 -Att uppdra till förbundschef att analysera och sammanställa delårsredovisningen 
samt konsekvenser och kostnadsutveckling för Malgomajskolan till direktionen 
gällande prognosen 2022.  


 
 - Att uppdra till förbundschef att bereda konsekvenser av budget 2023.  


 
- Att ovanstående uppdrag ska redovisas till direktionsmötet 221007. 
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5. Mötesplan  
Beslut: Att fastslå mötesdatum enligt reviderat förslag. 


 


15/9  Beredningsmöte  


            20/9  AU kl.9-11 
            7/10  Direktionsmötet kl. 9-15 (lunch 12–13) 
            24/11 Beredningsmöte  
            1/12 AU kl.14-15 
            14/12 Direktionsmöte kl.9–12  


  
 


6. Revidering av delegationsordning.  


Beslut:  


-Att revidera delegationsordning avseende punkten ekonomi och upphandlingsfrågor 


punkt 3 enligt förslag. 





